
 
 
DATUM    Notulen Algemene ledenvergadering  M.Z.P.C. De Reest
    20 maart 2019, 19:30 – 22:00 
    Locatie: Herberg ’t Plein

Aanwezigen/ afmeldingen zie bijlage 
 

 

 

1. Opening en mededelingen 
Welkom door Martijn Schuring. De vergadering start om 19:48 omdat er gewacht wordt op de 
leden van de Zwerfkei die nog van de training komen.  
Agenda en stukken zijn vooraf gepubliceerd op de website. Iedereen heeft ook een uitnodiging 

gekregen voor de ALV via de nieuwsbrief.  

Er zijn geen toegevoegde agendapunten. 
Martijn noemt de leden die zich hebben afgemeld.  

 

2. Vragen voor de rondvraag 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag.  

 

3. Ingekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken voor de vergadering.  

 

4. Notulen ALV 2018 

Het verslag van de algemene ledenvergadering in 2018 wordt besproken. De volgende 

opmerkingen en vragen komen aan de orde.  

 

HB  vraagt of de contributieverhoging in 2019 ook al is ingevoerd. Martijn geeft aan dat in 2018 is 

besloten om de contributie in twee stappen ter verhogen. Een stap in 2018 en een stap in 2019. 

Omdat in circa 5 á 6 jaar geen contributieverhoging was doorgevoerd moest er vorig jaar een 

behoorlijke verhoging worden doorgevoerd om de begroting sluitend te krijgen. De stap ineens 

was te groot waardoor bij de ALV in 2018 is besloten dit in twee stappen te doen. In de begroting 

voor 2018 is besloten om een deel van het tekort af te denken uit het eigen vermogen. Door het 

besluit bij de ALV in 2018 is de contributieverhoging voor 2019 al ingevoerd vanaf het eerste 

kwartaal. Martijn geeft aan dat de leden bij deze ALV wel de contributieverhoging van 2019 

kunnen terugdraaien alleen dan zal er op een andere manier een oplossing gevonden moeten 

worden om de begroting sluitend te maken. 

 

HP stelt een vraag over de AVG. De vraag is of we als vereniging hier nu volledig op zijn ingericht. 

Martijn antwoord dat hier de nodige stappen in zijn gezet maar dat we nog geheel AVG proof zijn. 

Zo is er bij het inschrijfformulier wel een clausule opgenomen. Martijn benoemt ook dat er een 

nieuwe webmaster is gevonden in de persoon van Wouter de Vries en dat in 2019 er verder wordt 

gewerkt aan de invulling van de AVG. Vanuit de leden wordt voorgesteld om een soort van 

protocol/werkwijze te hanteren die TC’s moeten hanteren. Het bestuur neemt dit voorstel over. 

MS : is er een risico m.b.t. AVG? MZPC de Reest is nog niet geheel AVG‐proof. In formele zin 

bestaat er een kans op een risico, maar deze wordt als laag ingeschat en de vraag is of het 

mogelijk is om volledig waterdicht te zijn. HP benadrukt dat er rekening moet worden gehouden 

met de gevoeligheid van social media.  



 
  

Rekening houdend met de opmerkingen constateert Martijn dat de notulen van de ALV 2018 

hiermee zijn vastgesteld.  

 

5. Goedkeuring jaarverslagen 

De jaarverslagen van de afdelingen en commissies worden besproken en vastgesteld. De volgende 

vragen en opmerkingen komen nog aan de orde. 

 

Afd. zwemmen 

Er wordt gevraagd wat er wordt gedaan aan het probleem van trainers. Er wordt de suggestie 

gedaan om oudere jeugd te vragen en bijvoorbeeld trainers van andere afdelingen zoals 

waterpolo. Er wordt toegelicht dat hier contacten over zijn tussen de TC’s en trainers. Maar 

aangezien een aantal aanwezigen leden onvoldoende bekend was met dit probleem en best 

willen helpen wordt hier in de communicatie aandacht aan gegeven.  

 

Afd. waterpolo 

Wat voor beleid is er m.b.t. de seniorenteams? Dames? Wat zijn hier de ontwikkelingen? Er wordt 

geconstateerd dat er in de verantwoording alleen maar wordt gesproken over het jeugdbeleid. 

Vanuit de TC Waterpolo wordt aangegeven dat er ook wel beleid en aandacht is voor senioren en 

dames maar dat dit niet zo op papier is gezet. De TC neemt de aanbeveling ter harte. 

 

Instroomuur 

Geen opmerkingen.  

 

Afd. Tweeka 

Geen vragen. Het bestuur benadrukt dat de overbezetting van dit uur een punt van aandacht is. .  

 

Afd. Zwerfkei 

Geen vragen. Het bestuur geeft aan bijzonder blij te zijn hoe de afdeling weer tot bloei is 

gebracht. Complimenten hiervoor. 

 

Bestuur:  

Het bestuur heeft intensief overleg met bad Hesselingen m.b.t. aantal beschikbare uren. Er is 

inmiddels een vertrouwenspersoon binnen de vereniging, nl. Martijn Schuring. Zal ook in de 

volgende nieuwsbrief aangegeven  worden! Dit is nodig in verband met de mogelijkheid tot het 

verkrijgen van een gratis VOG. De vereniging heeft dit in 2018 aangevraagd en hiervoor moest de 

vereniging een aantal maatregelen nemen om te voldoen aan de voorwaarden. In 2019 zullen alle 

vrijwilligers een formulier in moeten vullen voor het verkrijgen van een VOG. Vanuit de 

vergadering wordt opgemerkt dat vrijwilligers wel geïnformeerd moeten worden dat dit in gang 

wordt gezet en dat ze de keuze hebben hieraan mee te werken. Het bestuur neemt deze 

suggestie over maar benadrukt wel dat bij een weigering van de VOG het bestuur kan besluiten de 

vrijwilliger niet in te zetten.  

 

 

 



 
 

MS stelt vraagt hoe het met de ochtendtraining loopt.  

Ochtendtraining: eind 2018 was er weinig animo meer voor om in de ochtenden te gaan trainen. 

Na nieuwe aandacht voor het ochtenduur zij er meer leden gekomen. Het uur is niet 

kostendekkend . Het is nodig om blijvend aandacht te geven aan de opkomst, maar ziet er voor de 

rest van het seizoen (2019) positief uit en het bestuur is voornemens het uur te continueren. 

 

Ledenadministratie 

We zijn als vereniging gegroeid van 240 – 253 leden. Fluctuerend door aanmeldingen en 

afmeldingen, maar groeiend! Vanuit de ledenvergadering wordt gevraagd of ook bekend is wat de 

oorzaak is van het relatief grote verloop. Het bestuur geeft aan dat hier geen specifieke reden 

voor is en dat dit beeld al jaren zo is. Op een vraag antwoord het bestuur ook dat het beleid is om 

het huidige ledenaantal stabiel te heden onder de huidige omstandigheden met aantal 

beschikbare baduren. Kwaliteit binnen de vereniging met bezetting van vrijwilligers en goed 

opgeleid kader staat voor het bestuur hoger op de prioriteitenlijst.  

 

Sponsorcommissie 

Arjan Hoeve zal het stokje meer overdragen aan Barend Eikelenboom. De bezetting van de 

sponsorcommissie vraagt nog wel aandacht. Maar qua sponsoring doet de vereniging het goed.  

 

Activiteitencommissie 

Geen opmerkingen.  

 

Financien 

De penningmeester neemt de leden mee in de financien van de vereniging over 2018.  

 

Exploitatie 2018: 

Kosten KNZB 1:1 met de leden. Leden betalen voor 100% de kosten voor de afdracht aan de KNZB 

Bestuurskosten: o.a. Nieuwjaarsborrel, gedrukte nieuwsbrief per adres (1) 

 

Wat staat er op de balans 31/12/2018 

Zwemafdeling: willen graag nieuwe startblokken of aandacht daarvoor! Het bestuur geeft aan dat 

de vereniging dit bij het bestuur kan aanvragen. 

Zwerfkei heeft eigen voorziening. Er wordt gevraagd waarom dat zo is. Het bestuur geeft aan dat 

dit het eigen vermogen is van de Zwerfkei wat is overgegaan naar de Reest bij het opheffen van 

de Zwerfkei. Er is afgesproken dat dit bedrag in een aparte voorziening wordt ondergebracht voor 

de afdeling de Zwerfkei. Wanneer de afdeling de Zwerfkei een verzoek heeft voor materialen of 

iets dergelijks dan kan er een beroep worden gedaan op deze voorziening.  

 

6. Kascommissie  

2018: Marco Vreeling / Marcel Schuring / Jacob Voogt was reserve.: stukken zijn goedgekeurd en 

de kascommissie benadrukt dat er een goed financieel beleid wordt gevoerd. 

Kascommissie 2019: Marcel Schuring mag vanwege 2 jaar kascommissie niet opnieuw zitting 

nemen. Marco Vreeling blijft lid en Jacob Voogt wordt als reserve automatisch nieuw lid van de 

kascommissie. De leden stemmen in met de benoeming van Marcel Schuring als reserve lid.  



 
 

 

7. Bijzonderheden begroting 2019 

Het bestuur blijft zich inzetten voor een goede relatie met de gemeente en het zeker stellen van 

subsidies. Er wordt gevraagd of dit nu goed loopt. Het bestuur bevestigd dit positief en er is zelfs € 

1.000 aan subsidie voor opleidingen aangevraagd en toegekend.   

Het bestuur blijft benadrukken dat financien een belangrijk punt zijn voor de vereniging in 

verband met de hoge badhuur en de afhankelijkheid van de gemeentelijke subsidie. Kosten 

stijgen ook nog steeds en de noodzaak voor inkomsten uit acties en sponsoring blijft aanwezig. De 

voorzitter constateert dat de leden de begroting voor 2019 vaststellen.  

 

Financieel kader 

Op basis van het verzoek bij de ALV 2018 heeft het bestuur een financieel kader opgesteld die nu 

ter besluitvorming voor ligt. Er wordt opgemerkt welk bron wordt gehanteerd voor de jaarlijkse 

inflatiecorrectie.  De leden stellen voor in het financieel kader op te nemen dat [rijzen aangepast 

worden volgens CPB inflatie. Door de leden wordt unaniem ingestemd met het financiële kader. . 

 

8. Bestuur: aftredend & kandidaatstelling 

Robert Hertogs en Fabian Compagner stoppen als bestuurslid. Fabian zal nog een aantal klussen 

afronden. De algemene ledenvergadering  dankt Robert en Fabian voor hun jarenlange inzet voor 

de vereniging en beiden ontvangen een attentie namens de vereniging.  

 

Mark Poelma zal na dit seizoen stoppen als penningmeester 

Vacatures: bestuursleden 1‐2 personen en secretaris. 

Roy Crouse geeft als overweging mee om een TC‐lid ook als bestuurslid te benoemen. Het bestuur 

geeft aan deze optie in overweging te nemen. Het bestuur benadrukt dat het niet zozeer gaat om 

voldoende bestuursleden op papier te hebben maar dat er ook volden bestuursleden zijn die 

taken kunnen vervullen. Dit moet niet ten koste gaan van het werk als TC‐lid.  

 

9. Jubilarissen 

Het bestuur eert de volgende leden van de lichting 1993 met hun 25‐jarig jubileum en ontvangen 

een bloemetje:  

 Robin Wolbers (Tweeka) 

 Lucie Pekel (Zwerflkei) 

 Jan Soer (Tweeka) 

 Mathilde Wever 

 Sietske Bovenhuis (Zwerfkei) 

 

Vrijwilliger van het jaar: Annet Vreeling;  reeds gehuldigd tijdens nieuwjaarsborrel, ontvangt een 

oorkonde. 

De ALV heeft een voorstel ontvangen om Carla Vonk te benoemen als lid van verdienste. Het 

bestuur heeft besloten dit voorstel over te nemen en Carla wordt tijdens de ALV verrast met de 

eretitel lid van verdienste.  

 

 



 
  

Marijn Winters verzorgt het archief. Hier wordt door het bestuur nogmaals aandacht voor 

gevraagd.  

Het zwembad is in de afgelopen periode opgefrist. Vanuit bad Hesselingen is het voorstel 

gekomen om ook de uitlatingen van de verenigingen in een nieuw jasje te steken. Het zwembad 

verzoekt ons ook om na te denken wat te doen de prijzenkasten, clubrecords etc.  

MW, TB en BVDZ melden zich aan voor de werkgroep om na te denken over de aankleding van 

het bad. Het bestuur verzoekt ook andere afdelingen zich hierbij aan te sluiten. Namens het 

bestuur is Fabian Compagner de coördinator en Fabian zal een vergadering organiseren. 

 

Het bestuur zal in 2019 een beleidsplan maken waarin aandacht wordt gegeven aan de volgende 

aspecten:  

 Uitbreiding van baduren 

 Betrokkenheid afdelingen 

 Ontwikkelen kader / opleidingen en kwaliteit aan het bad 

 Invulling vrijwilligersbeleid – invulling – aandacht – behoefte – contact 

 Communicatie‐ met regelmaat nieuwsbrief uitbrengen (min 4x per jaar) social media 

 Continuïteit van het ledenaantal op dit moment. Ledenwerving / vernieuwing van het aanbod 

 Samenwerking met het zwembad. Personeel integreren binnen de vereniging. 

 Nieuw zwembad: ca6 tot 10 jaar. Beleidsmatig wel op de agenda zetten. 

 

Martijn bedankt om 21.40 uur alle aanwezigen  en sluit de vergadering. 


